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Vážení spoluobčané,
rok se s rokem sešel a my se opět nacházíme v ad-
ventním čase a sledujeme, jak se pomalu blížíme ke 
konci dalšího kalendářního roku. Se vzrušením oče-
káváme, co nám ten nový rok přinese a v duchu si 
přejeme vše jen to nej. A to zcela pochopitelně a je to 
dobře. Nikdo přeci nechce přát nikomu nic zlého, na-
tož pak sobě samému. Proto je na místě zase ukončit 
tento kalendářní rok pomyslnou tlustou čárou a začít 
pěkně od začátku, a to i s vědomím, že navazujeme 
na rozdělané projekty nebo pokračujeme v realizaci 
svých dosavadních plánů.

Tak trochu netradičně Vám nyní nebudu referovat 
o tom, co všechno jsme zrealizovali, neboť to již 
sami vidíte. Stejně tak Vám nebudu psát, co všech-
no máme ještě před sebou, protože o tom Vám budu 
psát v dalších číslech našich novin. 

V tomto předvánočním čase bych Vám všem chtěl 
poděkovat za Vaši dosavadní pomoc, spolupráci 
i značný díl trpělivosti, který projevujete v průběhu 
roku. Pravdou je, že pokud se řeší rozsáhlé staveb-
ní projekty, tak k tomu bývají různá omezení. My se 
snažíme tato omezení ještě zmírňovat, ale někdy to 
prostě nejde. Některá nezbytná omezení nás budou 
doprovázet až do poloviny příštího roku. Věřím, že to 
všichni vydržíme. 

Když už jsem u toho poděkování, tak bych ještě rád 
navíc poděkoval v následujících případech: 
 V rámci příprav a realizace rozsvěcování vánoční-

ho stromu na Bouzově chci podělovat členům SDH 
Bouzov za přípravu zázemí a výborné zabijačkové 
dobroty, všem pracovníkům OÚ Bouzov za letošní 
výběr hudební skupiny, za výběr a usazení vánoční-
ho stromu a realizaci samotné akce.

 Za stromek děkuji panu Ing. Beranovi a Ing. Půro-
vi, za jeho ozdobu a osvětlení pak Rostislavu Ko-
pečnému a Bohunce Krumniklové.

 Letos poprvé jsme se rozhodli oživit naše měs-
tečko i dalšími malými stromečky, které nám 
darovala společnost 2H-ProForest pana Hanzlí-
ka. Jemu děkujeme za tyto stromečky a dětem 
z Mateřské školy a Školní družiny ZŠ Bouzov pak 
děkujeme za jejich ozdobu. Bude moc fajn, když 
se v této činnosti bude pokračovat i v letech dal-
ších.

 Poděkování také patří členům Farnosti Bouzov za 
jejich „Misijní Jarmark“ a všem ostatním – prodej-
cům, účinkujícím i všem přítomným.

 Celé sobotní odpoledne i večer jsem vnímal jako 
velice zdařilou akci. Bylo potěšující vidět spoustu 
spokojených lidí, občanů místních i přespolních. 
Sice letos nemáme vánoční stromek největší, ale 
i tak je náš. V tomto případě to vnímám tak, že 
není podstatné jak veliký či košatý stromek je, ale 
spíše s kým se u tohoto stromku potkáte. A já to le-
tos opravdu vnímal hodně silně a bylo to moc fajn. 

 Také děkuji všem aktivním členům a spolkům, kte-
ří si ve svých místních částech zorganizovali roz-
svěcování vánočních stromů a uspořádali tak se-
tkání místních občanů. 

 V rámci dalších adventních sobot pak děkuji Zá-
kladní škole Bouzov, která má na starosti a ve své 
režii druhou adventní sobotu, SDH Hvozdečko za 
pořádání třetí adventní soboty a poslední podě-
kování za organizaci čtvrté adventní soboty pak 
posílám všem zastupitelům, kteří přiloží svoji ruku 
k dílu.

 Děkuji všem našim spolkům – hasičům, sokolům, 
myslivcům, rybářům, včelařům a dalším, včetně 
nezařazených jednotlivců, kteří se podílí na spole-
čenském, kulturním i sportovním životě v našich 
obcích, kteří na úkor svého volného času pracují 
pro obec, věnují se edukační činnosti dětí a mláde-
že a tím zároveň reprezentují naši obec v širokém 
okolí.

 Děkuji všem pedagogickým i nepedagogickým pra-
covníkům ZŠ, MŠ, ŠD a ŠJ Bouzov za jejich činnost 
i v rámci školních i mimoškolních aktivit. 

Slavnostní freskový sál
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 Také chci poděkovat našim seniorům, kteří se zača-
li scházet v daleko větším počtu a jejich aktivní čin-
nost má stoupající tendenci. Reprezentují naši obec 
v rámci sportovních her, pořádají besedy na různá 
témata a účastní se pořádaných zájezdů. Jsem rád, 
že s Vámi mohu spolupracovat a být částečně sou-
částí Vašich životů. 

V neposlední řadě bych chtěl touto cestou poděkovat 
za dosavadní spolupráci všem radním, zastupitelům 

a pracujícím členům výborů a komisí. V této souvis-
losti cítím potřebu poděkovat všem zaměstnancům 
OÚ Bouzov za jejich dosavadní práci.

Vám všem touto cestou přeji krásné 
a požehnané svátky vánoční, plné 
klidu a pohody, radosti a štětí, a v no-
vém roce hlavně pevné zdraví.

Mgr. Bc. Dušan TEJKAL
starosta obce

Fakultní základní škola Komenium a Mateřská škola Olomouc „Slavnostní freskový sál“

Arcibiskupský palác Olomouc

Vám všem touto cestou přeji krásné 
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JUBILANTI
LEDEN
Pan Koutný Richard
Paní Vlková Zdeňka
Paní Polesová Dobroslava
Paní Tichá Anna
Paní Koukalová Ludmila
Paní Jeřábková Jarmila
Paní Klusová Ilona
Paní Motzková Drahomíra
Pan Vašek Jaroslav
Pan Bárta Martin
Paní Zatloukalová Anežka
Pan Flášar František
Paní Kovářová Jiřina
Pan Rohleder Břetislav
Pan Vilímek Radovan
Paní Koutná Věra
Pan Vyjídáček Pavel

ÚNOR

Paní Nejedlá Jarmila
Paní Pospíšilová Margit
Paní Slepánková Danuše
Pan Ellner Jiří
Paní Krylová Eva
Pan Šustek Petr
Pan Blaschke František
Paní Nejezchlebová Ludmila
Paní Rohlederová Jaroslava
Paní Nosková Marie
Pan Havlíček Antonín

Obecní úřad Bouzov bude
od 23. 12. 2024 do 31. 12. 2024

U Z A V Ř E N .
Platby v hotovosti/kartou lze provést nejpozději ve čtvrtek 19. 12. 2024.

PRAKTICKÝ LÉKAŘ
MUDR. JAROSLAV ČAMPIŠ

ORDINAČNÍ DOBA

PONDĚLÍ  23. 12. 2024 BOUZOV 7:30 – 11:00

PÁTEK  27. 12. 2024 BOUZOV 7:30 – 11:00

PONDĚLÍ  30. 12. 2024 BOUZOV  7:30 – 11:00

ÚTERÝ  31. 12. 2024  VOLNO

to poplatek je splatný do 31. 3. 2025 
a činí za jednoho psa 100 Kč za rok, 
za druhého psa a každého dalšího 
150 Kč za rok.

Poplatky lze uhradit na pokladně 
OÚ hotově/kartou nebo převo-
dem na účet č. 1801694369/0800, 
VS 1345 + číslo domu (komunální 
odpad), VS 1341 + číslo domu (po-
platek pes).

OZNÁMENÍ

Dále upozorňujeme občany na 
povinnost v roce 2025 uhradit po-
platek za odvoz komunálního od-
padu ve výši 600 Kč/rok na oso-
bu, u rekreačních objektů ve výši 
600 Kč/rok za objekt, nejpozději do 
31. 3. 2025. Poplatek je možné hra-
dit ve dvou splátkách, první polovi-
nu poplatku do 31. 3. 2025 a druhou 
polovinu do 30. 9. 2025. Rovněž je 
třeba uhradit poplatek za psa. Ten-
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Dalo by se dodat ještě pokoje, naděje a porozumě-
ní. Jistě není řečeno vše, ale do začátku to stačí. Kdyby 
si to pár procent lidí myslelo celý rok, říkám si. K tomu 
ještě dodávám, kdyby si to mysleli všichni alespoň 
v čas vánoční… 

Poslední dobou stále poslouchám ze všech stran, 
jak jsou lidi nespokojení. Mají pocit, že „nic“ nefun-
guje tak jak má, že jim nikdo (stát), nechce pomáhat, 
taky že dřív bylo líp atp. Nostalgické vzpomínání na 
lepší časy, na to už začínám mít alergii. Jen malá ukáz-
ka pro představu:

„Víš, Michale, dneska je všechno strašně drahý. To 
tak dřív nebylo. Hlavně to máslo a vajíčka. Teď před 
Vánoci.“

„Taky nevyděláváš řádově ve stokorunách, ale v ti-
sícikorunách, jako dřív.“

„No dobře, ale je to strašně drahý. Nemůžeme si to 
dovolit.“

„Děláš, jako by si snědl obden plato vajec a každý 
den kostku másla. Když máslo stálo deset korun a vej-
ce korunu, vydělával si dva tisíce. Někdo víc, ale druhý 
zas míň. Dnes máš minimálně desetkrát víc, ale spí-
še patnáctkrát až dvacetkrát, tak si to spočítej. Kost-
ka másla by podle toho tvého modelu „dřív bylo líp“, 
měla stát sto až dvě stovky a vejce deset až dvacet ko-
run. Budeš se možná divit, ale s počty a pamětí, mají 
lidi stále větší problémy.“

„No to věřím. Ale vláda s tím nic nedělá. To je hroz-
ný. Měli by odstoupit.“

Podívám se opravdu přísně a nekompromisně, jako 
pan primář na zdravotní sestřičku, která první den po 
nástupu ze školy do ostrého provozu, při odběru krve 
pacientovi propíchne žílu.

„To si ze mě děláš prdel? Jako, že o cenách na trhu 
by měla rozhodovat vláda? Něco podobného tady své-
ho času, na který tak nostalgicky vzpomínáš, tady už 
bylo. Všude stejně „levno“, podle tebe. Za to si bez 
známostí a kontaktů nesehnal nic. Cement ve volném 
prodeji byl malý zázrak a o takových játrech na cibul-
ce, to sis mohl nechat jen zdát. Játra prostě byl artikl, 
jako je dneska seznam těžkých drog. Ani tvoje nastřá-
daný finance ti nebyly k čemu, když to co sis chtěl po-
řídit, jednoduše nebylo.“

„To není pravda!“
„Aha?!? Tak to jsem žil asi někde jinde. Člověk má 

od přírody, jednu docela hezkou vlastnost. Možná 
i proto, aby přežil a nezbláznil se. Všechno nehezké, 
s čím se v životě potkává, má tendenci ze svojí mysli 
vytlačovat. Zamést jí do temného kouta, kam se moc 
nechodí. To je pro život moc užitečná vlastnost. Když 
ti odejde na věčnost někdo hodně blízký, tak s touto 
skutečností tvůj život nekončí. Tam ten úklid je na mís-
tě. Musíš jít dál. Ale chápu, že máslo za deset a vejce 
za kačku, je taková mantra, kterou do temného kouta 
ne a ne uklidit.“

„To mi nevysvětlíš. Jídlo je drahý, zdravotnictví 
nefunguje, na zubaře abych si vzal úvěr. Za všechno 
může Fiala a ta jeho banda!“

„Nic ti ani vysvětlovat nemíním, protože v tvém pří-
padě je to marný. Hlavně že máš na cigára, na pivo 
a kořalku. Třepeš se do předčasného důchodu, a pak 
jen sedíš, nadáváš na systém a vyhledáváš kraviny. 
Ještě si zapomněl dodat, že jabka byla sladší a červe-
nější, ne jak dneska. Když ti tak leží v žaludku ta dra-
hota, jak říkáš, tak proč nejdeš něco dělat. Jsi šikovnej 
chlap, na co sáhneš, se ti daří. Byl by z tebe skvělej„ho-
dinovej manžel“. Všichni chtějí tu a tam něco spravit, 
předělat, zbudovat. Sami si s tím neví rady, nebo na to 
nemají čas, rádi ti nějaký peníz za tvé služby zaplatí. 

VÁNOCE JSOU SVÁTKY LÁSKY A KLIDU
Pak si můžeš na kostce másla udělat plato míchaných 
vajíček každý den.“

„No, to není tak jednoduchý. To je strašně složitý. 
A taky už jsem v důchodu…“

„Chceš mi říct, že jsi svůj vercajk rozprodal? Že ne-
máš doma nic? Nic, možná, začínáš mít v tom „vejci“ 
co nosíš mezi rameny. Kdo chce, hledá řešení. Kdo ne-
chce, hledá problémy.“

Chvíle ticha s pokrčením ramen. Jistě je nervózní 
a hledá ten nejpádnější argument. 

„Celej život jsem dřel, tak mám nárok na spokoje-
nej důchod!“

„Nechci se tě dotknout, ale mě tahat za fusekli ne-
musíš. Když ses mohl někde zašít, byl si první, který 
toho využil. Taky co nebylo uvázaný na tlustý řetěz, tak 
si to měl doma. Vypočítavost je ti hodně blízká, i když 
máš s počty problémy.“

To není pravda!“
„Ve společnosti je to stejné jako v rodině. Když se 

budeš jen tak poflakovat, do špajzu nikdy nic nedone-
seš, ale odebírat budeš pravidelně, tak ti rodinná ko-
munita naznačí, že něco není v pořádku. Když budou 
mít „koule“, tak tě dřív nebo pozdějc vyštípou. Tam to 
jde většinou rychle. Rodina nemá odbory, když budeš 
mít slovní průjem, tak i svoboda slova ti bude málo 
platná. Je to prosté. Chceš-li odebírat, musíš taky při-
nášet.“

Hledí na mě provinile, kdyby to bylo možné, nejra-
ději by se vysublimoval. Trápím ho, vím to, ale pohád-
ky mu tady vyprávět nebudu. 

„Bez ohledu na věk, na schopnosti a možnosti, 
každý by měl být něčím prospěšný pro druhé. Nemů-
žeš jen tak parazitovat na společnosti. Chápu, že trend 
dnešní doby takový není. Všichni mají na všechno 
právo nebo nárok. O povinnostech a solidaritě už se 
moc nemluví. Když budeš zastávat ten pohled na svět, 
jaký zastáváš, budu ti vděčný za to, když mě nebudeš  
navštěvovat víc než je nutné.“

Ticho jak v hrobě, jen vrznutí židle doprovází od-
cházení. Není to pro mě běžná situace. Přemýšlím, 
zda-li jsem nebyl moc hrubý. Možná byl, ale pan dok-
tor Martínek by u zubařského křesla s velejemností asi 
taky moc nepochodil. Na vytrhnutí osmičky to chce 
pořádnou sílu a odhodlání! 

Již několik let za mnou, čas od času chodí, nezávis-
le na sobě, dva pánové. Vypadají jak bezdomovci, ale 
je to jen zdání. Pán první, již v letech, očividně vzděla-
ný člověk. Co vím, bydlí v nějaký chatě, párkrát do roka 
se objeví a v umolousaném sáčku mi donese několik 
starých mobilů, nalezených v kontejnerech. Vyplatím 
mu obolus, je šťastný. S úklonem a poděkováním od-
chází. Pán druhý, asi o něco mladší než ten první, je 
prostý. Bydlí na jakémsi vejminku u své sestry. Taky se 
občas zjeví se svými „poklady“ z popelnic. Na dvacet 
kilo balastu se objeví skvost. Jak říkal herec Jiří Pecha 
v legendárním filmu Pupendo, – „Za takové věci lidi 
utrácejí a takové věci vyhazují…“ Přistupuji k těmto 
pánům s úctou. I když balast převažuje, vždy jim obo-
lus dám, neb si myslím, že je to výchovné a správné. 
V dnešní předvánoční čas se to tematicky hodí, ale pá-
nové za mnou jezdí během celého roku. 

Snaha být pro druhé užitečným, může mít různé 
podoby. Nikdy nedosáhnete dokonalosti a ve výsledku 
i spravedlnosti. Ale přístup a odhodlání dělá zázraky. 
A to nejen o Vánocích.

Přeji vám klidné Vánoce a do nového roku hodně 
sil a radosti. Spoléhejte v první řadě na sebe a na své 
blízké. Stát a jeho instituce nejsou vaše „máma“, ani 
„táta“. Opatrujte se. Michal Mayer
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Dva měsíce uletěly jako vítr a je tu další číslo 
Bouzovských novin a s nimi nové zprávy ze školy. Ani 
nestačíme sledovat, jak nám čas běží pod rukama, 
asi proto, že se máme ve škole báječně a je nám 
spolu dobře.

Stihli jsme opět spoustu akcí a máme tisíce 
nových zážitků. Zajeli jsme si například na koncert 
k výročí narození Bedřicha Smetany do Moravské 
filharmonie v Olomouci, na interaktivní výstavu 
o středověku do mohelnického muzea nebo do 
kina v Uničově, na animák „V hlavě 2“. Taky jsme 
sportovali: zúčastnili jsme se Běhu Jana Opleta-
la v Litovli, Sportovního dne mládeže pořádaného 
agenturou TAJV přímo v Bouzově, na Mikuláše nám 
připravili deváťáci velké překvapení ve formě spo-
lečného soutěžení v tělocvičně a pilně trénujeme na 
Uzlařskou regatu, v které bychom rádi obhájili 
loňský fenomenální úspěch.

Velice aktivně se zapojujeme do různých projek-
tů a výzev. Přihlásili jsme se do soutěže „Škola pro 
udržitelný život“, paní učitelky navštěvují pravidel-
ně celoroční projekt „Pomáháme školám k úspěchu“ 
a podařilo se nám získat certifikát „Rodiče vítáni“, 
v kterém jsme splnili náročné podmínky pro udělení 
ocenění školám, které jsou vstřícné rodičům a ak-
tivně s nimi spolupracují.

Samozřejmě se ale hlavně vzděláváme. Nejen 
ve vyučování, ale také dalšími způsoby - např. při 

preventivním programu s hasiči, při nácviku požár-
ního poplachu, v osvětovém workshopu o digitální 
rovnováze nebo u výchovného koncertu tentokrát 
s názvem „Hudba hradů a zámků“. Pokračuje také 
nadále naše charitativní aktivita. Velmi zdárně 
jsme ukončili akci pro dětské oddělení Fakultní ne-
mocnice Olomouc, prodejem Vánočních růží se nám 
podařilo vybrat krásných 11.100 korun. Další sbírka 
začíná už tento týden a je určená pro spolek „Ži-
vot dětem“, doufáme, že se nám opět podaří aspoň 
trošku pomoci.

A protože začal advent, spustili jsme tradiční 
pondělní společné zpívání u vánočního stromečku. 
Příjemně tím vždycky zahájíme týden a mnohem 
lépe se nám potom pracuje. 

Také máme za sebou největší akci tohoto roku 
a to Vánoční jarmark. Dlužno říct, že se tedy 
excelentně povedl! Všichni jsme byli rádi, že 
vzhledem k nevlídnému počasí jsme mohli sobotní 
odpoledne strávit v teple. Těsně před druhou 
adventní nedělí, v které zapalujeme druhou svíci 
označovanou jako Betlémská a která na adventním 
věnci značí lásku, bylo více než symbolické, že 
jsme si navzájem věnovali to, co je nejvzácnější, 
a to náš čas. Společně jsme se zastavili, setkali se, 
povyprávěli, zakousli a popili něco dobrého a bylo 
nám spolu opravdu příjemně. Zároveň chceme 
ze srdce poděkovat všem rodičům i nerodičům, 
kteří nám při přípravě i při průběhu jarmarku 
nezištně pomohli – darovali ceny do tomboly, upekli 
spoustu dobrot, prodávali u stánků s punčem či 
bravurně ovládli tombolu. Děkujeme moc, bez vás 
by to vůbec nebylo ono! Bylo to super a příště se 
s vámi a na vás těšíme znova!

Na závěr chceme všem popřát hodně optimismu, 
radosti a odvahy do blížícího se nového roku. Ať se 
nám všem daří!

Mgr. Andrea Řezníčková, ředitelka organizace
a celé osazenstvo školy, školky, jídelny a družiny
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OLEŠNICE X-TEAM SLAVÍ HISTORICKÝ ÚSPĚCH
na největší hasičské soutěži v ČR!

Letošní rok se pro hasiče 
z Olešnice X zapíše zlatým 
písmem do historie. Tým do-
sáhl obrovského úspěchu, 
když zvítězil na největší hasič-
ské soutěži v Širokém Dole, 
kde se sjíždí nejlepší týmy 
z ČR i ze Slovenska. Svůj po-
žární útok dokončil s časem 
13,35 vteřin, což znamenalo 
nejen vylepšení osobního re-
kordu, ale i celkové vítězství. 
Tento čas byl zároveň druhým 
nejrychlejším časem za celou 
24letou historii tohoto slavné-
ho závodu.
O účast na této soutěži bývá 
enormní zájem a pro mnohé 
týmy je velký zážitek se tam 
jenom dostat a mít možnost 
si zaběhnout s těmi nejlep-
šími týmy, co požární sport 
nabízí. Náš tým o registraci na tento závod bojo-
vat nemusel, neboť měl účast jistou z předchozího 
ročníku, na kterém jsme loni skončili bronzový. Už 
vloni to pro nás byl obrovský úspěch, a že se nám 
podaří něco takového zopakovat, či dokonce vylep-
šit a vystoupat na stupínek nejvyšší nás téměř ani 
nenapadlo.
Pro Olešnici X to ovšem nebyl jediný úspěch v letoš-
ní sezóně. Tým vytvořil nový rekord na Olomoucké 
noční lize v Bílovicích s časem 13,75 vteřin a také na 
Biomac Hanácké extralize ve Střelicích se podařilo 
vylepšit rekord ligy na hodnotu 15,91 (3 hadice B).
Kromě úspěchů je potřeba zmínit i drobné nezdary. 
S konečným umístěním na EMAS Extralize ČR jsme 
mírně zklamáni, neboť po loňském senzačním a pro 
mnohé velmi překvapivém 5. místě z toho bylo letos 
až 14. místo. Tento výsledek je pro nás momentálně 
největší motivací do příští sezóny vylepšit. 
Sezonu 2024 ovšem i přesto považujeme za více 
než zdařilou. Všem fanouškům a lidem co nás pod-

porují moc děkujeme 
a už nyní se pilně při-
pravujeme na sezónu 
nadcházející, ve které 
budeme opět bojovat 
mezi elitou ČR v požár-
ním útoku o příčky nej-
vyšší.

Díky za podporu.

Za SDH Olešnice
– Olešnice X

X-team Olešnice

Rezerva

X-team OlešniceX-team Olešnice
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Náš tým se skládá ze skvělé party lidí a dlouhole-
tých kamarádek (Vanessa Škrabalová, Amálie Her-
mína Foltýnová, Sabina Kuncová, Alexandra Knáp-
ková, Eliška Vysloužilová, Sophie Onteková a Katrin 
Labonková). Naší první sezónu bereme pozitivně, ob-
jely jsme 18 soutěží (okrsek, 2 pohárové soutěže, Olo-
mouckou noční ligu a Hanáckou extraligu). Tréninky 
jsme měly poctivě každý týden a od Ludvíka Drapla 
z Olešnice Xteam jsem si vysloužily novou přezdívku 
Xteenky. Z letošní sezóny jsme si s holkami odnesly 
dvě první místa, a to z okrskové soutěže na Bouzově 
a z pohárovky v Moravičanech.
Na Hanácké extralize jsme celkově v kategorii 
ženy získaly 7 bodů, takže 17. místo z 36 a na Olo-
moucké noční lize vybojován nádherný jeden bod  
a 27. místo.
Jednoho krásného dne jsme do našeho týmu při-
braly dalšího člena (Valentina Valerie Pospíšilová), 
protože rezerva se vždycky hodí. Teď už ale poctivě 

XTEENKY
makáme na zimní přípravě a nemůžeme se dočkat 
sezóny 2025.
Na závěr bychom chtěly poděkovat klukům z Oleš-
nice Xteama Olešnice Rezerva za podporu a cenné 
rady. Velké díky patří však našemu trenérovi Jirkovi 
Dudkovi. Díky tréňo!!!!

Za SDH Olešnice – Xteenky

Dovolte mi, abych Vám za celý sbor i jednotlivé 
týmy poděkoval za projevenou podporu v roce 
2024. Již po třetí v řadě jsem měl tu čest pře-
vzít ocenění „Putovní plaketa o nejhezčí soutěž 
Olomoucké noční ligy“, velké poděkování patří 
tedy i všem, kdo se na organizaci soutěže Olo-
moucké noční ligy v Olešnici podíleli. 
Za SDH Olešnice Vám přeji krásné a pohodové 
Vánoce v kruhu vašich nejbližších plné rados-
ti, lásky, klidu a hodně zdraví a úspěchů v roce 
2025.

Jiří Dudek
starosta SDH

Hasiči bouzovského okrsku 
vás srdečně zvou

na

OKRSKOVÝ
HASIČSKÝ PLES,

který se bude konat 

v sobotu 25. ledna 2025 
začátek ve 20 hodin 

v sále bývalé zemědělské společnosti
v Bouzově.
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V úterý, dne 22. října 2024, se na víceúčelovém spor-
tovišti obce Bouzov uskutečnil druhý ročník národ-
ní soutěže Sportovní den mládeže v Bouzově pro 
místní děti a žáky školy. Účastníci sportovního turnaje 
se v Bouzově utkali v soutěžním čtyřboji, který byl slo-
žen z fotbalu, florbalu, házené a frisbee. Celkem se na 
začátku sportovní akce sešlo 8 týmů, které soutěžily 
o nejúspěšnější družstvo turnaje.
Celkové vítězství si na turnaji v Bouzově odnesl tým 
„Neandrtálci“, složený z členů Erik Opluštil, Jana 
Kozáková, Petr Knápek, Eliška Vysloužilová, Amá-
lie Smrčková, Julie Kramplová, Kryštof Macek, 
Eliška Urbánková, Maxim Muraško a Marek Chu-
diak. Stříbrné umístění vybojoval tým „Ohniváci“ 

Sportovní den mládeže v Bouzově – 2. ročník
a bronzovou příčku obsadil tým „Kohouti“. Úspěšní 
finalisté postupového turnaje byli odměněni zlatými 
medailemi, upomínkovými diplomy a řadou dalších 
sponzorských cen. Hráči z Bouzova, kteří se umístili 
na předních pozicích, obdrželi také nominaci k účasti 
na Národním finále v Kladně, které se bude konat dne 
1. prosince 2024 v tamní sportovní hale. Na Národním 
finále budou postupující finalisté reprezentovat ze-
jména základní školu a Bouzov.
Sportovní den mládeže v Bouzově se konal za finanční 
podpory obce Bouzov, Olomouckého kraje a partnerů 
soutěže.

Mgr. Jan Váňa
 www.tajv.cz

ZPRÁVY Z BOUZOVSKÉ FARNOSTI

Slovo k adventu…
Drazí spoluobčané, milí bratři a sestry v Kristu,

dnes se hodně hovoří o rodině, hovoří se o potře-
bě redefi nice tohoto socio-společenského konstruk-
tu. A právě křesťané jsou považováni za obránce 
tohoto přežitku v očích progresivistů. Bylo by tedy
dobré se opět zamyslet, proč to tak je.

Blíží se Vánoce, svátky, které jsou nejvíce spoje-
ny s rodinou a kdy si budeme připomínat události 
v Betlémě. Budeme navštěvovat kostely a budeme se 
kochat nádhernými sceneriemi, které v nich uvidíme. 
Ale co je ústřední motiv Betlému. Jsou to 3 postavy, 
které tvoří to, co nazýváme svatou rodinou. Je to 

Josef, Maria a jejich malé dítě Ježíš. 
Co je na této rodině tak zvláštního, že 
už přes dvě tisíciletí uchvacuje lidská 
srdce. Začněme od toho, že se zamyslíme nad tím, co 
byl největší dar, který tato rodina měla. Octli se v Bet-
lémě, v cizím městě, odkázáni na vstřícnost druhých. 
Ale v evangeliu čteme, že v tomto městě, kam odešli 
kvůli sčítání lidu, pro ně nebylo místo, díky množ-
ství lidí, kteří tam tak jako oni dorazili. Nakonec se 
nad nimi ustrnul neznámý člověk, který jim poskytl 
místnost pro pastýře vedle stáje. Doma měli připra-
vené všechno na příchod malého dítěte, tady neměli 
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nic. Ale měli jeden druhého, Marie se mohla spoleh-
nout na Josefa, jako na toho, kdo se o ni postará. 
A on udělal všechno proto, aby sehnal místo, kde 
dítě přijde na svět a kde se Maria bude cítit alespoň 
trochu pohodlně. V této těžké situaci byl stále se 
svou ženou. Koneckonců, v Betlémě měli pouze je-
den druhého. Jakoby Bůh tím chtěl napravit, anebo 
lépe dát člověku příležitost napravit to, co hřích Ada-
mův způsobil, tedy tu chvíli, kdy nezabránil své Evě, 
aby utrhla ono ovoce ze stromu poznání a tím oba 
porušili úmluvu, kterou s nimi Bůh uzavřel. Jako-
by Josef měl být tím, kdo znovu dostane příležitost 
chránit svou ženu před každým zlem. Když se dívá-
me na vyprávění o příchodu Ježíše na svět, tak je 
symbolické, že v duchu toho co říká v ráji po pádu 
člověka, a sice, že z Evy povstane ten, který rozdrtí 
hlavu hadova potomstva, mluví Bůh nejdříve skrze 
anděla k Marii. Když pak ona přijme nabídku stát se 
matkou Božího Syna, obrací se anděl na Josefa, aby 
přijal Marii a dítě a staral se o ně. Od té chvíle už Bůh 
promlouvá jenom k Josefovi, on je ten který má od-
vézt rodinu do Egypta a uchránit jí tam před řáděním 
Heroda. Tak jako Marie svou poslušnosti napravila 
hřích Evy, tak také Josef napravuje ono selhání, kte-
rým Adam uvrhl lidstvo do situace čekání na Spasite-
le, který opět otevře brány ráje, z něhož díky prvotní-
mu selhání byly oba vyhnáni.

I Bůh tedy respektoval tento koncept rodiny. Chtěl, 
aby jeho Syn přišel na tento svět do přirozeného pro-
středí, tedy do společenství, z něhož může vzejít nový 
život. A to bylo společenství muže a ženy, kterým Bůh 
požehnal a dal jim účast na svém stvořitelském díle, 
když jim řekl: “Ploďte se a množte se a podmaňte si 
zemi” (Genesis 1,28). 

Vánoce nám připomínají, že člověk nebyl povolán 
do samoty. Bůh mu vytváří možnost společenství s ně-
kým, kdo je jako on. A co více, nejenom že mu daruje 
ženu jako společnici a součást jeho života, navíc jim 
oběma dává možnost, aby jejich život měl budoucnost 
a smysl skrze nový život, kterého mají být aktivními 
spolutvůrci. Jeden druhému byli darem a jeden bez 
druhého ztrácí radost z toho co mají, tak jako Adam 
na začátku v ráji, kdy měl všechno a přesto byl smut-
ný. Navíc jeden bez druhého ztrácí budoucnost, neboť 
muž bez ženy není schopen stvořit potomstvo, které 
by bylo pokračováním jeho života.

Vyprosme tomuto světu tedy pochopení tohoto ve-
likého daru, který Bůh dává člověku skrze ty, kterými 
ho obklopil.

A Vám všem přeji do nadcházejících Vánoc, abys-
te opět mohli objevit dar v těch druhých, kterými Vás 
Bůh obklopil a díky nimž nejste sami a skrze něž má 
Váš život smysl a budoucnost. 

Otec Metoděj

Vánoční přání

Požehnaný zbytek adventu
a krásně a v míru prožité Vánoce
Vám přeje 

Pastorační rada bouzovské farnosti 

Vánoční pořad bohuslužeb

Úterý 24. 12.  Štědrý den 14:00 – Jesličková hra. Kostel sv. Gotharda. Účinkují místní děti .
21:30 – Bouzov, půlnoční

Středa 25. 12.  Slavnost Narození Páně   9:00 – Bouzov, mše svatá

Čtvrtek 26. 12  sv. Štěpán   9:00 – Bouzov, mše svatá

Neděle 29. 12. Svátek Svaté rodiny 10:30 - Bouzov – mše sv. za arcivévodu Evžena. 

Středa 1. 1. 2025  Slavnost Matky Boží Panny Marie 
(Nový rok)

  9:00 – Bouzov, mše svatá

Pátek 3. 1. 2025 18:00 – Bouzov, mše svatá s žehnáním křídy, zlata a kadidla

Neděle 5. 1. 2025 17:00 – Radniční sál, Tříkrálový koncert
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Štědrý den – úterý 24. 12. 2024
Jesličková hra

Ve 14:00 hod. v bouzovském kostele začínáme 

naše Putování do Betléma. Přijďte se podívat, jak to 

tehdy bylo, když se narodil Ježíšek. Poslechnout a za-

zpívat si známé koledy. A vyslechnout si vyhodnocení 

adventní soutěže.

Srdečně zveme na mši svatou slouženou za arcivévodu Evžena, velmistra Řádu 

německých rytířů, obnovitele hradu Bouzova a dobrodince přilehlého městečka. 

Mše svatá se koná v neděli 29. prosince 2024 u příležitosti 70. výročí jeho úmrtí. 

Mše svatá začíná v 10:30 hod.

Mši svatou doprovodí místní chrámový sbor. Zazní i koledy...

Neděle 29. 12. 2024  Pozvánka na mši za arcivévodu Evžena

V Radničním sále zazní skladby v podání Zábřežského 
komorního orchestru.
Dirigent: Milan Plodek, František Dvořák
Soprán: Hana Suchá
Lesní roh: Kristýna Klimešová

Program:
W.A. Mozart: SERENADE – Eine Kleine Nachtmusik K.525

I. Allegro III. Menuetto (Allegretto)
II. Romance (Andante) IV. Rondo (Allegro)

Franz Schubert: SALVE REGINA op. 153
Andante con moto

Gordon Jacob: Concerto for Horn and Strings
Allegro moderato Allegro noc spirito, quasi presto
Adagio

AstorPiazolla: Ave Maria Molto cantabil

Neděle 5. 1. 2025 , 17:00 hod. – Tříkrálový koncert

Bouzovský betlém
Srdečně Vás zveme ke zhlédnutí unikátního bou-

zovského betlému. Betlém je možno shlédnout v kos-
tele sv. Gotharda po každé mši svaté. Je také možnost 
domluvit individuální prohlídku přes paní Ulrichovou 
nebo pana Macka.

Tříkrálová sbírka 2025
V prvních lednových dnech roku 2025 bude opět 

probíhat Tříkrálová sbírka. Navštíví Vás koledníci 
s přáním požehnání do nového roku a s poselstvím, 
že s narozením Ježíše Krista máme naději navzdory 
všem nepříznivým okolnostem našeho života. Svým 
darem pomůžete mnoha lidem v našem regionu tuto 
naději naplnit. 

 Poděkování
Na první neděli adventní se konal na náměstí Bou-

zova jarmark. V jeho rámci Farnost Bouzov uspořáda-
la Misijní jarmark, jehož výtěžek měl být věnován na 
projekty v třetích zemích, zaměřené na podporu chu-
dých dětí. Upřímné Pán Bůh zaplať všem, kteří pomá-
hali, ale i těm, kteří přišli a něco si koupili. Bez této 
symbiózy by to nešlo 😊 Díky tomu se podařilo vyzís-
kat částku 19.205 Kč, která bude odeslána na pomoc 
chudým dětem. DÍKY!!! Lubomír Macek ml.

SDH Bouzov
pořádá

DĚTSKÝ
MAŠKARNÍ PLES

s šaškem Viki
v pátek 14. února 2025 od 16.30 hod.

v sále bývalé zem. společnosti  Bouzov
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SDH Bouzov

pořádá

HASIČSKÝ PLES
v sobotu 15. února 2025

začátek ve 20 hodin
v sále bývalé zem. společnosti  Bouzov

Bohaté občerstvení a tombola!

PODĚKOVÁNÍ
Děkujeme vám za vaši přízeň v uplynulém roce. Věřím, že nadcházející rok 2025 bude pro vás plný šťastných události  a pracovních 
i osobních úspěchů. Přeji vám vánoční svátky plné pohody a klidu, prožité v kruhu vašich nejbližších. Realitní Tým

Bc. Aneta Hofmanová, DiS. a Roman Spurný

PRONÁJEM POZEMKŮ
Hledám do pronájmu louky, pole. Výpověď u stávajícího pronajímatele vyřídím za Vás, nevadí i delší vý-
povědní lhůta. Na pozemcích bude řádně hospodařeno. Nájemné 4-5000 Kč / ha, možnost dalších služeb.

Více informací na: Lukáš Zapletal • Hvozdečko 15 • Bouzov • Tel.: 734 107 175
E-mail: farma.hvozdecko@seznam.cz web: https://farma-hvozdecko.webnode.cz
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